
Skolebestyrelsen for Skovboskolen  
Den 10.12.2024, kl. 17.00-18.00/18.30-20.00 

    
  
Mødested 

 

K2/  

Note 

 
Der er juleoptakt/middag fra 18.30 på Baum i Køge 

 

  
 

 

Dirigent:   

Referent: Stine Bruun 

Afbud: Dorthe H, Malene, Niels  

 Pkt. 1 Godkendelse 

 

Referat af mødet 12.11.24.  

Dagsorden til mødet den 10.12.24. 

 

 

Pkt. 2  

Meddelelser    

 

a) Formanden  

b) Skoleledelsen  

c) Elevråd 

d) Medarbejderrepræsentanter 

e)  

 

a)  

- Martin er glad for skolebestyrelsen, - for engagementet og de 

gode idéer.  

- I sidste uge var der dialogmøde om skærmbrug, hvor der var et 

foredrag af en forsker på området. Herudover blev der talt om 

fælleselevrådets anbefalinger. 

- Der holdes fælles møde for forældrerepræsentanter i 

skolebestyrelsen d. 3/3 på Asgård Skole. 

 

b)  

- Der vil blive afholdt forskellige arrangementer i anledning af, at 

det er valghold.  

- Per giver udtryk for, at det er rart med en engageret og 

mødestabil skolebestyrelse. 

- Efter januar kigger vi på Kvalitetsprogrammet ift. de områder, 

der vedrører bestyrelsen.  

- Per har været til møde i et skolepolitisk netværk, der handlede 

om frisættelse med erfaringer fra to kommuner, der har kørt 

forsøg med frisættelse. 

- To opsigelser fra Nina og Fie. 

 

c)  

Udskolingen: 

- Der er en del ture ud af huset 

- Der er givet mulighed for at eleverne i udskolingen nu kan spise 

inde 

- Der er pt to praktikanter 

- Fordybelsesdag i udskolingen om optimisme 

- Julestævne d. 19/12 – forskellige værksteder 

- Terminsprøver efter jul 

- 9. årgang går nu i gang med at øve på lancier, og der er galla i 

foråret 

 

Temaer fra skolebestyrelsens 

årshjul: 

-  

 

Pkt.3  



Julemiddag - Baum, Køge 

 

  

Sager og indstillinger: 

 

 

Pkt.4  
 
 

 
 

 

Pkt.5   
 

Pkt. 6 

Evt. 

 

Princip 8 om devices genkigges, så det også indeholder 

principper ift. skærmbrug. 

 

Høringssvar senest 7/1 om punkterne i kvalitetsprogrammet, 

særligt ift. juniormesterlære. 

 

Budget 24: Vi er blevet tilført nogle kompetencemidler og 

engangsbeløb for elever fra modtageklasser. Det betyder, at 

skolen pt ikke har et overforbrug. 

 

Pkt. 7 

Lukket pkt.  

 

 

 

 

 

 

   

              

_____________________   _____________________ 

Martin Nygaard Nielsen         Gritt Ørnbo 

 

 

______________________                       _____________________ 

Dorthe Ingeman Thomasen   Niels Kruuse 

  

                                    

_____________________   _____________________ 

Dorthe Hedelund Hansen                               Pia Langebæk Lütgen          

         

 

_____________________                        _____________________                                            

Malene Carlfeld Bjørk                                              Julia Lalicata Munk            

 

     

______________________  _____________________ 

Lea Strandgaard-Mortensen  Søren Becher Larsen 

 

 

________________________ 

Elliot Jean Mortensen 

                            

                                           


